
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op de door de heer J. de Haan namens de 

CDA-fractie gestelde vragen ex. art. 36 RvO over de toegankelijkheid van de 

binnenstad voor mensen met een mobiliteitsbeperking. De brief van de CDA-fractie 

treft u als bijlage aan. 

 

Aanleiding tot het stellen van vragen zijn signalen die de CDA-fractie heeft ontvangen 

dat de binnenstad door de herinrichting van de Grote Markt en het aangepaste 

toegangsregime minder goed toegankelijk wordt voor mensen met een 

mobiliteitsbeperking. Het CDA uit hierover haar zorgen aan het college en vraagt het 

college of zij deze zorg deelt en zo ja: of het college bereid is maatregelen te nemen 

om de toegankelijkheid van de binnenstad voor deze doelgroep te vergroten. 

 

Het college herkent dit beeld niet. In tegendeel: het college heeft op diverse manieren 

aandacht hiervoor en vindt het onterecht dat het beeld is ontstaan dat dit niet zo zou 

zijn. 

Bij de beantwoording van de vragen lichten we ons standpunt toe. 

 

Beantwoording van de vragen: 

 

1. Is het college met ons van mening dat de mogelijkheid om jezelf te kunnen 

verplaatsen een essentieel onderdeel van onze samenleving is en dat dit geldt voor 

iedere Groninger, ook voor Groningse ouderen en Groningers met lichamelijke 

beperkingen en dat dit voor deze groepen Groningers extra inspanningen vergt? 
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Volgvel 1 

 

Ons antwoord hierop is volmondig “ja”. Het is van essentieel belang dat alle inwoners 

en bezoekers van de gemeente Groningen, waaronder inwoners van omliggende 

gemeenten die voor voorzieningen op de stad Groningen zijn aangewezen, de 

mogelijkheid moeten hebben om zich te verplaatsen, zodat zij volwaardig aan de 

maatschappij kunnen deelnemen. En wij realiseren ons dat dit voor mensen met een 

mobiliteitsbeperking extra inspanningen vergt. 

 

Om die reden zijn ook alle beoogde veranderingen in de binnenstad doorgesproken 

met de vele belanghebbenden, waaronder de Werkgroep Toegankelijk Groningen. Ook 

bijvoorbeeld over de opzet en evaluatie van de pilot Anders Mobiel, waarbij mensen 

vanaf een bushalte in de binnenstad met een riksja naar hun bestemming in de 

binnenstad gebracht konden worden, is veelvuldig overleg gevoerd met deze 

werkgroep. Op deze wijze borgen we dat er in onze plannen goede oplossingen 

worden gevonden voor mensen die minder mobiel zijn.  

 

 

2. Is het college bereid om op korte termijn wmo taxi’s en buurttaxi’s toe te staan om 

hun cliënten op te halen en af te zetten op en rondom de Grote Markt en de hierop 

aangewezen Groningers zodoende weer in staat te stellen om volop deel te nemen 

aan het bruisende leven van de Groningse binnenstad? 

 

Dit is al toegestaan. Zoals u weet hebben wij naar aanleiding van de evaluatie van de 

pilot Anders Mobiel al mogelijk gemaakt dat buurttaxi’s (fijnmazig wijkvervoer) in de 

directe omgeving van de Grote Markt mensen kunnen ophalen en afzetten. Zie onze 

brief ‘Evaluatie en vervolg Anders Mobiel (elektrische riksja’s)’ d.d. 7 februari 2023 

met kenmerk 20560-2023. Voor WMO-taxi’s is het toegestaan dit op de Grote Markt 

zelf te doen. Mensen die op grond van hun lichamelijke beperking een WMO-indicatie 

hebben, kunnen gebruik maken van dit WMO-vervoer. Een medereiziger mag tegen 

een vergoeding ook mee. Op dit moment kunnen overigens ook reguliere taxi’s met 

een ontheffing voor de binnenstad mensen halen en brengen op de Grote Markt. Het is 

hen alleen niet toegestaan op het plein te parkeren; ophalen of afzetten van mensen 

mag wel. Het antwoord op uw vraag is dus ja. Dit is namelijk al de huidige situatie. 

 

Naast WMO-vervoer en buurttaxi’s bestaan er bovendien verschillende alternatieven 

die de toegankelijkheid naar mening van het college voldoende waarborgen. Dit 

betreft onder andere speciale MIVA-parkeerplekken (voor auto) voor minder mobiele 

mensen in de binnenstad. Bezitters van een gehandicaptenparkeerkaart kunnen in de 

gemeente Groningen (maximaal drie uur) gratis parkeren op straat. Daarnaast is er een 

aantal algemene gehandicaptenparkeerplaatsen exclusief voor deze doelgroep, onder 

meer aan het Kwinkenplein, in de Pelsterstraat, aan het Gedempte Zuiderdiep en in 

alle parkeergarages. Daarmee vergroten we het aantal beschikbare vrije plaatsen op 

strategische plekken. 

  

Ook kunnen mensen gebruik maken van de zogenaamde hubtaxi. Met de hubtaxi reist 

men vanaf de meest dichtstbijzijnde hub (bijvoorbeeld het hoofdstation) naar een adres 

of andersom. De hubtaxi, WMO vervoer en de buurttaxi’s hebben dus nu al toegang 

tot de binnenstad en kunnen in de directe omgeving van - en in het geval van taxi’s 

zelfs op - de Grote Markt mensen ophalen of afzetten. 

 

 



Volgvel 2 

 

3. Is het college bereid om in de binnenstad fietsparkeerzones te ontwikkelen, waar 

uitsluitend minder mobiele Groningers, die door ouderdom of lichamelijke 

beperkingen geen grote afstanden kunnen lopen, een uitzondering krijgen op het 

fietsparkeerbeleid en zodoende drempels weg te nemen om volop deel te nemen 

aan het bruisende leven van de Groningse binnenstad? 

 

Voor inwoners met een mobiliteitsbeperking biedt de gemeente de ‘fietssticker 

gehandicapten’. Inwoners van Groningen die een mobiliteitsbeperking hebben kunnen 

bij de gemeente zo’n sticker aanvragen en op hun fiets plakken. Met deze sticker 

mogen zij in de hele binnenstad hun fiets stallen, ook op plekken waar een 

fietsparkeerverbod geldt. Hiermee is het ook voor deze groep goed mogelijk om per 

fiets naar de binnenstad te komen. In onze ogen zijn er daarom geen speciale 

fietsparkeerzones voor deze groep nodig. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 

 


